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Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor, vidékfejlesztés i
miniszterhez

„Mi lesz a helyi akciócsoportokkal? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egyes információk szerint a Vidékfejlesztési Minisztérium felszólította a helyi akciócsoportokat, hogy
2011 . december 31-ig fizessék vissza az eddigi működésüket biztosító el őleg összegét . Azokkal, akik
ezt nem teszik meg, a tárca és az MVH 2012-ben nem köt szerz ődést. A működéshez szüksége s
előlegre az uniós források utófinanszírozási rendszere miatt van szükség .

Kérdezem ezért Miniszter urat, igazak-e ezek a hírek? Ha igen, mit terveznek annak érdekében tenni ,
hogy a helyi akciócsoportok el őleg felvétele nélkül is biztosan működhessenek a jövőben, a helyi ,
falusi közösségek érdekében ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . december 23 .

oltá
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